
Bestyrelsens beretning for 2022 

Peder Skrams gruppe, Grupperådsmøde 2023 

Sted: Paradishytten, paradisvejen 62 

8600 Silkeborg 

Søndag den 26. februar 2023 

Siden sidste grupperådsmøde har der været afholdt 7 bestyrelsesmøder. 

2022 har været det mest normale spejderår, siden jeg kom ind i bestyrelsen. Vi har kunnet 

gennemføre spejderaktiviteter uden at bekymre os om hvordan ungerne skulle placeres i teltene, 

og om hvor meget håndsprit der skulle være tilgængeligt. 

Medlemssituationen 

Vi har i skrivende stund 60 medlemmer i Peder Skram, heraf 46 spejdere. 

Vi har fået nye ledere med i flokken. Vi er glade for at Sandra, Lasse og Max vil give en hånd med. 

Men vi kunne godt bruge flere hænder i mikro/mini grenen. 

Grej 

Der er blevet indkøbt en brændekløver, og den er især familiespejd børnene meget begejstrede for. 

Og så har vi fået nye vandhaner i hytten, både i køkkenet og på toiletterne. 

Sponsorer 

ØB rally blev endelig gennemført, det var godt at komme igang igen. 

En stor tak skal lyde til spejdere, forældre, ledere, bestyrelsesmedlemmer og venner af gruppen, 

der gav en hånd med. 

Juletræssalg og juletræstænding er lagt på hylden. 

Det trak for hårde veksler på forældre, spejdere, ledere og bestyrelsesmedlemmer, og indtjeningen 

var alt for lille i forhold til arbejdsbyrden. 



Ture og lejre 

Hvis man har været i tvivl om coronaens indvirkning på spejder aktiviteterne, så skal man bare 

sammenligne mængden af lejre i henholdsvis 2021 og 2022 

Fra gruppemødet 2021 til gruppemødet 2022 blev der afholdt pinselejr, sommerlejr og 

divisionsturnering. 

Men siden sidste grupperådsmøde, har der været en masse aktiviteter, både afholdt af os selv, og i 

divisionen 

Afholdt af gruppen 

Pinselejr 

Aktivitetsdag ved vestbirksøerne, med oprykning 

Afholdt af divisionen 

Vinterheik 

Junior-/tropsnat 

Divisionsturnering, hvor vi klarede os rigtig godt og fik nogle førstepladser 

Vi deltog også på Spejdernes Lejr ved Roskilde 

Og vores ledere stiller op hver gang! TAK for det. 

Medlems- og regnskabssystemet 

I skrivende stund er der blevet informeret om en opdatering af medlemsservice. Vi håber blandt 

andet på en mere mobilvenlig version 

Nanna styrer vores økonomi med hård hånd, og gør et kæmpe stykke arbejde, endnu engang TAK 


